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AMPEREK: Minęła pięćdziesiąta rocz-
nica powstania naszej szkĘ. Na tę okazj ę
przygotowano specjalny program obcho-
dów tego jubileuszu?

ANDRZEJ SKRZYPCZYK: Ta szkoła
byłapierwsząpo wojnie tego typu placów-
kąw Toruniu, wyksŻałciła tylu wspania_
łych absolwentów, odniosła tyle
wspaniĄch sukcesów, że warto z okazji
tej rocanicy powiedzieć o tym, przypom-
nieć i podsumować jej działalność. Nale_
Ę równteż pokazać jary wspaniali ludzie
pracowaliwtej szkoie.

Dnia 2 czerulca o godz. 9.00 w kościele
św. Józefa odbyła się msza św. pod prze_
w'odnictwem bpa toruńskiego w intencji
nauczycieli, absolwentów i uczliów szko_
Ę. Na godzinę 1 1.00 zaplanowano central-
ną uloczystość w auli UMK, na której
obeoli byli m'in. Kurator oświaty drMie_
czysław Bielski' dyr. Dęartamenfu Ksztd-
cenia Zawodowego MEN Joanna
Szpakowska, biskup toruński Andrzej
Suski, wiceprezydent m. Torunia Kazi
mierz Zawal, Naczelnik Wydziału oświa_
ty Marek Domarecki i wielu, wielu innych
wybitrych ludzi.

AMPEREK: Kto tworzył komitet orga_
nizacyjny obchodów?

A.S': Tworąvli go absolwenci, którzy
uczą w tej szkole na czele z dyrektorem
szkoły'

AMPEREK: Z okazji tej rocmiry odbył
się także zjazd absolwelrtów. Jak szkoła do
wielu z nich dotarła?

ĄS.: Poprzez ogłoszenia, wywiady w
radiu, poprzez kontakty interpersonalne
pomiędzy samymi uczniami i
absolwentami.

AMPEREK: Wjaki sposób finansowa-
ny byłtel zjazd'?

A'S.: Finansowany był przede wszyst-
kim ze składek absolwentow.

AMPEREK: W jaki sposób zapręzerrto-
wano dorobek szkoĘ?

A.S.: Zaplanowaliśmy tutaj kilka form.
Przede wsrystkim wystawa prac absolwen-
tów z okresu tych 50-ciu lat. Czuwał nad
tym pan Szymanek' który był komisarzem
wystawy.

AMPEREK: Czy mamy absolwentów,
kórzy odgrywająmaczącąrolę w kraju lub
regionie ?

A.S.: Tak. Do takich sławnych absol-
wentów należą min: profesor uniwersyte_
tu w stanie Indiana w USA, profesorowie
wielu polskich uczelni' właściciele, dy'ek-
torzy wielkich firm itd.

AMPEREK: Czy nasi ucariowie byli
zaaflgłżowani w przygotowywanie
uroczystości?

A.S.: Tak, i w przygotowanie, i w same
uroczystości. Uważam' że na tym właśnie
polega życie szkoły.

AMPEREK: Przejdźmy teraz do jej
przyszłości. Wśród ważnych zrnian jakie
zachodziĘ w ciągu tych 50_ciu lat w szko-
le, szczególnie przełomowo zapowiadają
się te przewidziane na wrzesień. Czy mógł-
by Pan przybliĘć ideę liceum w naszej
placówce?

A.S.: Już po objęciu stanowiska dyrek-
tora zdałem sobie sprawę, że zdolniejsi
uczniowie niepotrzebnie tracąrok w tech_
nikum i wcześniej' juz po czterech latach
mogliby udać się na studia. Dlatego też
podjąłem starania. aby w tej szkole zaist-
niała inna forma ksztdcenia, umożliwia_
jąca wcześniejsze zakończenie nauki w
technicznej szkole średniej' Takąformąjest
liceum tecbniczne, które pozwala zdolnej
młodziezy po czterech latach odejśó na
wyższe uczelnie. Ci, którzynie dostanąsię
na sfudia, bęĄmogli kontynuować naukę
w policealnym studium zawodowym. Li-
ceum - będzie to normalny ogólniak' po-
szeftający zairlteresowania techniczre. W
skład programu nauczania wchodzić będzie
m.in. taki przedmiotjak przędsiębiorczość,
uczący małego bianesu czyli np. podsta-
wy fimkcjonowania firmy, reguł rynko-
wych, zarządzania. Informatyka
prowadzona będzie ażpnezw |atł. 
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AMPEREK: Czy w zwią7ku z utworze_
niem liceum nastąpi wzmocnienie kadry
humanistyczrrej wśród nauczycieli?

A.S.: Myślę' że już teraz posiadamy
mocną kadrę humanistyczną choó oczy_
wiście konieczrre będą pewne zmiany.
Możliwe, że potrzebni będą nauczyciele
języków obrych i informatycy.

AMPEREK: Czy nastąpi likwidacja
szkoĘ zawodowej?

A.S.: Szkoła zawodowa przeniesiona
zostanie do Zespołu Szkoł Elektryczrrych
przy ul. PCK.

AMPEREK: W jaki sposób odbyrvać się
będzie rekrutacja uczniów do klas
pierwsrych?

A.S.: Na takich samych zasadach jak
dotychczas.

AMPEREK: Jaka będzie wzajemna re_
lacja pomiędzy liceum a tecbnikum?

A'S.: Myślę' że mogą one egzystować
obok siebie bez yzeszkadzania sobie.

AMPEREK: Czy przewiduje się otwar_
cie nowych kierunków w studium poma_
turalnym?

A.S.: Tak. od przysżego toku przewi_
dujemy utworzenie nowych kierunków'
zwią'zanych z Ęmi jakie istniĄ będą w
liceum technicznym. Na pewno będą to
specjalności: mechaniczrrą elekĘczna i
eleknoniczna.

- Dziękuję za roanowę.
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